



Til stede: Formand Jan Bruun, Senpai Mette, Susan Møbius, Frederik Wilke og Rasmus Jørgensen

Fraværende: Sensei Dan

-oo0oo-

Dagsorden

1. Valg af referent

Senpai Mette blev valgt som referent

2. Konstituering af bestyrelsen

Formand – Jan Bruun

Kasserer – Sensei Dan

Bestyrelsesmedlem – Senpai Mette

Bestyrelsesmedlem – Susan Møbius

Bestyrelsesmedlem – Frederik Wilke

Suppliant – Shihan Franz

Suppliant – Rasmus Jørgensen

Konstitueringen træder i kraft dags dato

3. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden blev godkendt

4. Godkendelse af forrige referat samt underskrivelse

Forrige referat blev godkendt og underskrevet.

5. Kasseres beretning om foreningens regnskab

Da kassere ikke er her, tages dette punkt op til næste bestyrelsesmøde.

6. Underskuddet 2025 – Hvad gør vi ved det fremadrettet

Vi ønsker at kassere laver et revideret budget, så bestyrelsen kan se om de tiltag der er vedtager slår igennem.

7. Bygningsansvarlig – vi skal have valgt en bygningsansvarlig

Bestyrelsen har en person for øje til at være bygningsansvarlig, vi skal bare lige finde ud af om det kan lade sig gøre. Jan Bruun undersøger nærmere.

8. DKU – vores engagement

Vi er nu en del af DKU, og efter møde i DKU's bestyrelse i torsdags er det tydeligt, at der forventes et vist engagement fra klubben ikke nødvendigvis af os bestyrelsesmedlemmer



men af vores øvrige medlemmer og instruktører.

Jan Bruun giver en kort status og oplæg til, hvordan vi griber det an. (Jan har endnu ikke modtaget referatet fra BM i DKU). For at kickstarte engagementet er Jan allerede involveret i en arbejdsgruppe. Det er dog vigtigt, at vi får aktiveret flere i klubben, da det ikke er realistisk, at Jan alene løfter opgaven.

Jan vil lave et skriv, hvor der forklares hvad en arbejdsgruppe evt. kan hjælpe DKU med. Det kan være lige fra at være med til at arrangere et stævne til at stå i bod/cafe, eller sørge for at kamppuder er klar til opvarmningen under et stævne. Det kan også være at man kan sidde ved dommerbordet.

Alle kan hjælpe med til et eller andet!

9. Sommerlejr

Vi skal have fastlagt rammer og ansvar, så planlægningen ikke trækker ud.

Der er 4 sortbælter der har meldt sig til at være arrangører på årets bootcamp. Susan og Frederik vil meget gerne stå for de børnepas, hvor man deler børnene fra de voksne. Men de vil gerne vide det på forhånd, så de kan lave en plan.

10. Fast struktur for bestyrelsesarbejdet (kort oplæg)

Vi har allerede en fast struktur for vores møder, men Jan foreslår at vi får inkorporeret vores årshjul, så det bliver et fast punkt til hvert møde, og at årshjulet bliver brugt aktivt som et værktøj.

Rasmus vil løbende holde årshjulet opdateret.

11. Korrespondance til og fra bestyrelsen

Løbefesten i år bliver egenbetaling, hvis man ønsker deltagelse. Dette er fordi klubben skal spare. I år bliver der ingen opvisning på scenen, men klubben ønsker en stand hvor vi evt. kan lave en workshop.

FKK har fået en inkasso varsel fra det tidligere rengøringselskab. Denne skulle dog have været stilet til kampsport centeret. Kampsport centeret har fået besked.

12. Dato for næste bestyrelsesmøde.

Mandag den 17. August kl. 17.00 – 18.20

13. Eventuelt

Rasmus kunne godt tænke sig at lave nogle indspark, på de sociale medier om den daglige træning i klubben.

Bestyrelsen efterlyser informationsaften for begyndere, børn og deres forældre: Det oplyses at dette er på tegnebrættet (besluttet på sidste sortbæltemøde).

Frederik vil gerne lave et fastholdelsesoplæg til fastholdelse af begyndere.



For at tiltrække assistenter, bliver det forslået at man laver en form for assistentkursus for at tiltrække assistenter, specielt til begynderundervisningen.



OSU